
Den 22/10 reste 48 SPF:are från
Lindesberg

till Säffle med målet Operan som skulle ge
Kinky Boots. Ordet Kinky var det ingen som förstod men Google säger
att det betyder "bisarr, avvikande ( spec sexuellt). Alltså skulle vi se
något som kunde kallas "Avvikande stövlar" Häftigt!
Resan var fixad av Lasses Resor och när vi kom fram till Säffle började
vi med en god buffélunch och kaffe därtill.
Föreställningen började kl 15.00 och var 3
timmar lång. Kinky Boots är en musical med
text och musik av Cyndi Lauper och manus av
Harvey Fierstein.
I korthet är det berättelse om Charlie Price som
tar över sin fars nedläggningshotade skofabrik.
För att få fart på tillverkningen börjar Charlie
tillverka sexiga röda långa stövlar i mans-
storlek. Och som alla förstår så slutar det hela
lyckligt efter diverse förvecklingar för Charlie,
som inte har det lätt.
Det som fångar i föreställningen är Lola som
spelar en dragqueen med tuff bakgrund. Hen är föreställningens behåll-
ning med hens sätt att röra sig över scengolvet och även sjunga. Sjunga
ja... volymen på ljudet var lite för högt, det hade vunnit på om man
sänkt volymen, sånger och texter hade gått fram bättre! Nu sänkte
många volymen med öronproppar!
Men det var en mycket bra föreställningen, häftig musik och mycket
duktiga dansare.

Nöjda med alla upplevelser äntrade vi bussen för en nästan 3 timmars
hemfärd!

Lindesbergs oberoende gång och cykelråd

På mitt och SPF Seniorernas initiativ har vi skapat ett Gång och
Cykelråd i kommunen.
Vi är en grupp om 7 personer: tre från SPF, tre från PRO plus en lärare
från Lindbackaskolan.
Vi har två uppgifter:
1. Svara kommunen på direkta frågor angående gång- och cykeltrafik
2. Väcka egna frågor inom samma ämne

Vi träffar kommunen 4 gånger om året. Kommunen representeras av
kommunstyrelsens ordförande Tomas Klockars samt trafikingenjören
Håkan Blaxmo.
Vi hade vår först träff den 12 oktober då följande punkter ventilerades:

1.Planerad ombyggnad av Kristinavägen (se bild). Gruppen ställer
  sig positiv till idén under förutsättning att det fungerar för
  butikerna.Planeras till 2025
2 Broarna till Arenahallen. Dåligt uppmärkta. Vi blev lovade att
  de ska bli åtgärdat
3.Tydligt uppmärkta gång- och cykelbanor i Bergslagsbacken.
  Även här fick vi en bra förklaring.

Lars Idstam/Ordförande Lindesbergs oberoende Gång- och cykelråd

Kristinavägen         Flugparken
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Ordförande informerar

Kära SPF-are!

Vissa av er har redan börjat handla julklappar, vissa

kanske klipper gräset en sista gång. Själv satte jag upp

snökäpparna på vår bostadsrättsförening. Det är många olika verksamheter så

här års.  Gemensamt är kanske för oss alla att Julen snart står för dörren. Då

ska förhoppningsvis ett rogivande lugn infinna sig. Ta vara på det. När

julafton närmar sig och ni inte hunnit baka alla bullar, köpt den sista onödiga

julklappen eller städat i alla skrymslen så strunta i det. Ta det bara lugnt med

nära och kära.

Jag har sagt det förr och jag säger det igen. Att var ordförande i SPF-

Seniorerna Lindesberg är en ynnest. Alla kommittéer och annan verksamhet

kör för fullt. Ni är så duktiga. Det var tidigare struligt med lokal,

kaffekokning mm. Nu har det ordnat sig. Församlingshemmet är vår lokal nu

på månadsmötena. Husmor Kristina Djursvik har lovat att koka kaffe och

diska efter oss. Hon är en stor tillgång. Vår egen kaffeorganisation sköter

dukning med mera. Nästa års månadsmöten kommer att starta 14:00 istället

för 15:00. En av orsakerna är att det känns naturligare att fika runt 15. Sen

vill vi inte att husmor ska behöva diska på övertid.

Till sist vill jag önska alla en God Jul och ett Gott Nytt År

Vi ses/Lars

Opinionsgrupp
för Lindesbergs
Lasarett

Tjänstemän inom Örebro

Region har lagt ett

besparingsförslag på ca

500 miljoner kronor.

Förslaget skulle innebära

att bl.a. akutkirurgin skulle läggas ned i Lindesberg. Specialistmottagningarna

koncentreras till Örebro. Stängning av psykiatrin (genomfört sommaren

2023.Politikerna inom Hälso- och sjukvårdsnämnden har ännu inte tagit beslut,

men beslut är nära förestående.

Vi har bildat en opinionsgrupp bestående av SPF, PRO, Företagarna toppat med

läkare och sjuksköterskor. Vi har hittills träffat politiker i både beslutande

ställning och de i opposition där vi lyft fram de farhågor vi känner. Vi har även

skrivit debattinlägg i Närkes Allehanda och Lindenytt. En namninsamling sker

just nu i många butiker i Lindesberg. Kontakt har även tagits med SPF och PRO

i Ljusnarsberg samt Löa-Storå

Lars Idstam

Vad händer i höst?
Månadsmötena sker i Församlingshemmet 15.00-17.00 under hösten men 14.00-
16.00 under våren 2024.

15/11 Jorma Envik spelar och sjunger 20/3 Fonus
13/12 Lucia 17/4 Kumla spelmän
17/1  Tomas Kandell Kumla 15/5 Avslutning
21/2  Krister Karlsson

Anmälan Lucia med julgröt den 12/12 kl 15.00

Till Christer Palm SMS 070-365 65 45 eller helst via mail
fopa@telia.com eller Kerstin Rogemyr SMS 076-336 76 78 eller mail
kerstin.m.rogemyr@gmail.com senast den 6/12.


